
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 

П Р О Т О К О Л 

засідання постійної комісії  обласної ради з питань соціальної політики, 

охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

від 29 серпня 2019 року Миколаїв № 35 

 

 

Всього членів постійних комісій – 7 
 

Головуючий: Лучний М. 

Секретар: Білоконенко Н. 

Присутні: Білоконенко Н., Закусілов А., Лучний М., Поточняк В.,       

Настоящий І., Невінчанний М.,  

Відсутні: Ізбаш А. – виробнича необхідність.  

Запрошені: Єльчієва О. – директор департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації; 

Римар П. - головний лікар Миколаївської обласної клінічної 

лікарні Миколаївської обласної ради; 

Степаненко О. – голова громадської організації «Миколаївська 

обласна організація осіб з інвалідністю Всеукраїнської 

організації осіб з інвалідністю України»; 

Черненко О. – заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації. 
 

У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Москаленко В., 

заступник голови обласної ради Кротов А., виконувач функцій і повноважень 

голови облдержадміністрації, заступник голови облдержадміністрації     

Трайтлі О., радник відділу з питань комунальної власності виконавчого апарату 

обласної ради Воронок А., радник-помічник заступника голови обласної ради, 

депутат обласної ради Гладун С., депутати обласної ради Демченко Т.,      

Олабін В., Резніков І., Ташлик Г., Кухта І., голова громадської організації 

Миколаївської обласної організації Всеукраїнської організації «Союз осіб з 

інвалідністю України» Степаненко О. 

Запропонований порядок денний засідання постійної комісії обласної ради 

взято за основу. 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування: одноголосно. 
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У ході обговорення порядку денного депутатами обласної ради 

запропоновано додатково включити до порядку денного такі питання: 

«Про використання коштів обласного бюджету на придбання житла»; 

«Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році на реконструкцію 

приміщення дезинфекційної камери Миколаївського обласного клінічного 

госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради»; 

«Про пропозиції до порядку денного наступної сесії обласної ради сьомого 

скликання». 

Підтримано одноголосно. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про використання залишку коштів медичної субвенції з державного 

бюджету, яка розподілена рішенням обласної ради від 16 травня 2019 року № 

22 «Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 2019 

рік», в розрізі кожного обласного медичного закладу. 

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 

2. Про фінансування у 2019 році капітального ремонту відділення 

гематології Миколаївської обласної клінічної лікарні Миколаївської обласної 

ради. 

Доповідачі: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації; 

Римар П. - головний лікар Миколаївської обласної 

клінічної лікарні Миколаївської обласної ради. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 

3. Про стан виконання рішення обласної ради від 16 травня 2019 року № 

25 «Про припинення діяльності закладів охорони здоров'я Миколаївської 

обласної ради в результаті реорганізації шляхом перетворення у комунальні 

некомерційні підприємства» в розрізі кожного медичного закладу. 

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 
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4. Про створення на базі КП «КНП Вознесенська багатопрофільна 

лікарня» Вознесенської міської ради реперфузійного центру та придбання 

ангіографу. 

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 

5. Про виділення коштів обласного бюджету на придбання двох 

дизельгенераторів для забезпечення автономного аварійного електропостачання 

КП «КНП Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради.  

Доповідач: Черненко О. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 

6. Про стан надання адресної грошової допомоги мешканцям 

Миколаївської області у 2019 році відповідно до пункту 20 заходів Комплексної 

програми соціального захисту населення «Турбота» на період до 2020 року. 

Доповідач: Єльчієва О.  - директор департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації. 

Запрошений: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 

7. Про вирішення на конкурсній основі питання щодо фінансової 

підтримки громадських організацій, діяльність яких має соціальну 

спрямованість. 

Доповідач: Єльчієва О.  - директор департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації. 

Запрошені: Трайтлі О. – виконувач функцій і повноважень голови 

облдержадміністрації,  заступник голови 

облдержадміністрації. 

 Степаненко О. – голова громадської організації 

«Миколаївська обласна організація осіб з інвалідністю 

Всеукраїнської організації осіб з інвалідністю 

України». 

 

8. Про відновлення фінансування Миколаївської обласної організації осіб 

з інвалідністю. 

Інформує: Єльчієва О.  - директор департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації. 
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9. Про використання коштів обласного бюджету на придбання житла. 

Інформує: Єльчієва О.  - директор департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації. 

 

10. Про фінансування робіт по утепленню горищного перекриття будівлі 

лікувального корпусу № 2 Казанківської центральної районної лікарні. 

Інформує: Лучний М. – голова постійної комісії обласної ради. 

11. Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році на вирішення 

нагальних проблем Миколаївської обласної лікарні відновного лікування 

Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Лучний М. – голова постійної комісії обласної ради. 

 

12. Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році на ремонт ліфту 

КНП «Новобузький районний центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Новобузької районної ради. 

Інформує: Лучний М. – голова постійної комісії обласної ради. 

13. Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році на 

реконструкцію приміщення дезинфекційної камери Миколаївського обласного 

клінічного госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Поточняк В. – депутат обласної ради. 

14. Про пропозиції до порядку денного наступної сесії обласної ради 

сьомого скликання. 

Інформує: Лучний М. – голова постійної комісії обласної ради. 

 

1. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О. про використання залишку коштів медичної 

субвенції з державного бюджету, яка розподілена рішенням обласної ради від 

16 травня 2019 року № 22 «Про внесення змін до обласного бюджету 

Миколаївської області на 2019 рік», в розрізі кожного обласного медичного 

закладу. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А.,  

Лучний М.   

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 1 додаються. 



5 
 

 2. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О., головного лікаря Миколаївської обласної 

клінічної лікарні Миколаївської обласної ради Римаря П. про фінансування у 

2019 році капітального ремонту відділення гематології Миколаївської обласної 

клінічної лікарні Миколаївської обласної ради. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Лучний М.   

Під час обговорення питання Римар П. звернувся до 

депутатів щодо внесення на наступну сесію обласної 

ради сьомого скликання питання про списання майна 

лікарні та зауважив, що попередній перелік потребує 

доповнення. Депутатами обласної ради запропоновано 

управлінню охорони здоров’я облдержадміністрації 

внести доопрацьований проект рішення на розгляд 

обласної ради. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 2 додаються. 

 

 

 3. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О. про стан виконання рішення обласної ради 

від 16 травня 2019 року № 25 «Про припинення діяльності закладів охорони 

здоров'я Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації шляхом 

перетворення у комунальні некомерційні підприємства» в розрізі кожного 

медичного закладу. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А.,  

Лучний М.   

У ході обговорення питання депутат обласної ради 

Демченко Т. запропонувала управлінню охорони 

здоров’я облдержадміністрації надати проблематику по 

кожній обласній лікарні, які знаходяться у надскладній 

ситуації. 

Депутат обласної ради Невінчанний М. проінформував 

депутатів про участь у роботі комісії з питань 

реорганізації обласної клінічної лікарні. 

Депутат обласної ради Поточняк В. проінформував щодо 

проблемних питань, які виникають під час підготовки 



6 
 

проекту статуту Миколаївського обласного клінічного 

госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради. 

Голова постійної комісії обласної ради Лучний М. 

звернув увагу присутніх на необхідність термінового 

доопрацювання проектів статутів 11 закладів охорони 

здоров’я з метою невідкладного їх розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 3 додаються. 

 

 4. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О. про створення на базі КП «КНП 

Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради 

реперфузійного центру та придбання ангіографу. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А.,  

Лучний М.   

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 4 додаються. 

 

 5. СЛУХАЛИ: заступника начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  Черненко О. про виділення коштів обласного бюджету 

на придбання двох дизельгенераторів для забезпечення автономного аварійного 

електропостачання КП «КНП Вознесенська багатопрофільна лікарня» 

Вознесенської міської ради. 

 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А.,  

Лучний М.   

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки «за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 
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голосування: Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 5 додаються. 

 

 6. СЛУХАЛИ: директора департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації Єльчієву О. про стан надання адресної грошової 

допомоги мешканцям Миколаївської області у 2019 році відповідно до пункту 

20 заходів Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на 

період до 2020 року. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А., 

Москаленко В., Лучний М.   

У ході обговорення питання голові постійної 

комісії Лучному М. запропоновано доопрацювати 

Порядок використання коштів, передбачених в 

обласному бюджеті для надання одноразової адресної 

грошової допомоги мешканцям Миколаївської області 

на обстеження та лікування дітей. 

Лучний М. запропонував включити до складу 

Комісії з питань надання одноразової адресної грошової 

допомоги мешканцям Миколаївської області на 

лікування дітей у закладах охорони здоров'я 

Миколаївської області, інших областей та за кордоном 

депутатів обласної ради у кількості 2/3 від її загального 

складу та остаточне рішення про надання одноразової 

адресної грошової допомоги затверджувати рішенням 

обласної ради. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 6 додаються. 

 

 7. СЛУХАЛИ: директора департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації Єльчієву О. про вирішення на конкурсній основі питання 

щодо фінансової підтримки громадських організацій, діяльність яких має 

соціальну спрямованість. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А., 

Москаленко В., Лучний М.   

Проведено 

голосування. 
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Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 7 додаються. 

 

 8. СЛУХАЛИ: директора департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації Єльчієву О. про відновлення фінансування Миколаївської 

обласної організації осіб з інвалідністю.  

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Гладун С., 

Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А., Москаленко В., 

Лучний М.   

У ході обговорення питання депутати підтримали 

звернення громадської організації «Миколаївська 

обласна організація Всеукраїнської організації «Союз 

осіб з інвалідністю» щодо відновлення фінансування цієї 

організації та розглянули можливість фінансування цієї 

громадської організації відповідно до заходів 

Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до 2020 року та обласної Програми 

«Безбар’єрна Миколаївщина» на період до 2020 року. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 8 додаються. 

 

 9. СЛУХАЛИ: директора департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації Єльчієву О. щодо використання коштів обласного 

бюджету на придбання житла.  

 Оксана Русланівна проінформувала депутатів щодо придбання у          

2016-2019 роках житла окремим категоріям населення відповідно до заходів 

Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на період до 

2020 року та про реалізацію заходів, пов’язаних із соціальною підтримкою 

бійців добровольчих батальйонів, які брали участь у захисті територіальної 

цілісності та державного суверенітету на сході України  в частині надання 

пільг. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Трайтлі О., Кротов А., 

Москаленко В.,Лучний М.   

У ході обговорення питання голові постійної комісії 

Лучному М. запропоновано доопрацювати Порядок 

забезпечення житлом громадян та членів їх сімей, які 

потребують поліпшення житлових умов та перебувають 

на квартирному обліку. 

Лучний М. запропонував включити до складу 
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Комісії з питань забезпечення житлом громадян та 

членів їх сімей, які потребують поліпшення житлових 

умов та перебувають на квартирному обліку депутатів 

обласної ради у кількості 2/3 від її загального складу та 

остаточне рішення про забезпечення житлом громадян 

та членів їх сімей затверджувати рішенням обласної 

ради. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 9 додаються. 

  

 10. СЛУХАЛИ: голову постійної комісії обласної ради з питань 

соціальної політики, охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон 

відпочинку та туризму Лучного М. про фінансування робіт по утепленню 

горищного перекриття будівлі лікувального корпусу № 2 Казанківської 

центральної районної лікарні 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Білоконенко Н. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 10 додаються. 

 

 11. СЛУХАЛИ: голову постійної комісії обласної ради з питань 

соціальної політики, охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон 

відпочинку та туризму Лучного М. щодо виділення коштів обласного бюджету 

у 2019 році на вирішення нагальних проблем Миколаївської обласної лікарні 

відновного лікування Миколаївської обласної ради. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Білоконенко 

Н., Демченко Т. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 11 додаються. 
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 12. СЛУХАЛИ: голову постійної комісії обласної ради з питань 

соціальної політики, охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон 

відпочинку та туризму Лучного М. щодо виділення коштів обласного бюджету 

у 2019 році на ремонт ліфту КНП «Новобузький районний центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Новобузької районної ради. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 5 (Поточняк В., Лучний М., Закусілов А., 

Білоконенко Н., Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосував» - 1 (Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 12 додаються. 

 

 13. СЛУХАЛИ: депутата обласної ради Поточняка В. щодо виділення 

коштів обласного бюджету у 2019 році на реконструкцію приміщення 

дезинфекційної камери Миколаївського обласного клінічного госпіталю 

ветеранів війни Миколаївської обласної ради. 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Білоконенко 

Н., Демченко Т. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

«за» - 4 (, Лучний М., Закусілов А., Білоконенко Н., 

Настоящий І.); 

«проти» - 0; 

«утрим.» - 0; 

«не голосували» - 1 (Поточняк В., Невінчаний М.). 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 13 додаються. 

 

 14. СЛУХАЛИ: голову постійної комісії обласної ради з питань 

соціальної політики, охорони здоров’я, материнства, дитинства, розвитку зон 

відпочинку та туризму Лучного М. щодо пропозицій до порядку денного 

наступної сесії обласної ради сьомого скликання 

Виступили: Закусілов А., Настоящий І., Поточняк В., Олабін В., 

Гладун С., Демченко Т., Гладун С., Кротов А.  

Лучний М., узагальнюючи пропозиції депутатів обласної 

ради, які було озвучено в ході обговорення питань 

порядку денного засідання, запропонував голові 

обласної ради Москаленко В. включити до порядку 

денного наступної сесії обласної ради сьомого 

скликання такі питання: 

 про критичний стан автомобільних доріг загального 

користування державного та місцевого значення 
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Миколаївської області; 

 про перегляд та уточнення обласного бюджету 

Миколаївської області на 2019 рік; 

 про звіт обласної державної адміністрації про 

виконання заходів обласної Програми боротьби з 

онкологічними захворюваннями та продовження її 

строку дії на наступні роки; 

 про Звернення депутатів Миколаївської обласної 

ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України щодо продовження у 2020 році фінансування 

закладів охорони здоров’я області за рахунок коштів 

медичної субвенції. 

Проведено 

голосування. 

 

Підсумки 

голосування: 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: рекомендації № 14 додаються. 

 

 Наостанок депутат обласної ради Олабін Вадим Володимирович 

запропонував надати доручення управлінню охорони здоров’я 

облдержадміністрації стосовно вивчення питання щодо відсутності деяких 

матеріальних засобів в Миколаївському обласному онкологічному диспансері 

Миколаївської обласної ради та необхідності придбання дерматоскопу для 

Миколаївського шкірно-венерологічного диспансеру Миколаївської обласної 

ради. 

Підтримано одноголосно. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії 

обласної ради                                                                                М. ЛУЧНИЙ 

 

 

 

Секретар постійної комісії 

обласної ради                            Н.БІЛОКОНЕНКО 

 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я,  

материнства, дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

від 29 серпня 2019 року Миколаїв № 1 

 

 

Про використання залишку коштів медичної субвенції з 

державного бюджету, яка розподілена рішенням обласної 

ради від 16 травня 2019 року № 22 «Про внесення змін до 

обласного бюджету Миколаївської області на 2019 рік», в 

розрізі кожного обласного медичного закладу 

 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  (лист від 24 липня 2019 року № 3681-12-4) із зазначеного 

питання постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  1. Інформацію управління охорони здоров’я облдержадміністрації щодо 

використання залишку коштів медичної субвенції з державного бюджету, яка 

розподілена рішенням обласної ради від 16 травня 2019 року № 22 «Про 

внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 2019 рік», в 

розрізі кожного обласного медичного закладу взяти до відома. 

 

2. Обласній державній адміністрації: 

вжити заходів щодо ефективного та раціонального використання коштів 

субвенції; 

до 15 жовтня 2019 року надати обласній раді інформацію про 

використання залишку коштів медичної субвенції з державного бюджету, яка 

розподілена рішенням обласної ради від 16 травня 2019 року № 22 «Про 

внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 2019 рік», в 

розрізі кожного обласного медичного закладу. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                       М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я,  

материнства, дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

від 29 серпня 2019 року Миколаїв № 2 

 

 

Про фінансування у 2019 році капітального ремонту 

відділення гематології Миколаївської обласної клінічної 

лікарні Миколаївської обласної ради 

 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  із зазначеного питання постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  1. Інформацію управління охорони здоров’я облдержадміністрації щодо 

фінансування у 2019 році капітального ремонту відділення гематології 

Миколаївської обласної клінічної лікарні Миколаївської обласної ради взяти до 

відома. 

 

 2. Обласній державній адміністрації терміново вишукати кошти на 

капітальний ремонт відділення гематології Миколаївської обласної клінічної 

лікарні Миколаївської обласної ради, у тому числі шляхом перерозподілу 

коштів по головному розпоряднику коштів. До 01 жовтня 2019 року про 

вирішення питання проінформувати обласну раду. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                       М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я,  

материнства, дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 
 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

від 29 серпня 2019 року Миколаїв № 3 

 

 

Про стан виконання рішення обласної ради від 16 травня 

2019 року № 25 «Про припинення діяльності закладів 

охорони здоров'я Миколаївської обласної ради в результаті 

реорганізації шляхом перетворення у комунальні 

некомерційні підприємства» в розрізі кожного медичного 

закладу 

 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  (лист від 31 липня 2019 року № 3797-14-4) із зазначеного 

питання постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  1. Інформацію управління охорони здоров’я облдержадміністрації про стан 

виконання рішення обласної ради від 16 травня 2019 року № 25 «Про 

припинення діяльності закладів охорони здоров'я Миколаївської обласної ради 

в результаті реорганізації шляхом перетворення у комунальні некомерційні 

підприємства» в розрізі кожного медичного закладу взяти до відома. 

 

2. Звернути увагу Миколаївської обласної державної адміністрації як 

уповноваженому органу управління майном спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст миколаївської області на невиконання рішення обласної 

ради від 16 травня 2019 року № 25 «Про припинення діяльності закладів 

охорони здоров'я Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації 

шляхом перетворення у комунальні некомерційні підприємства». 

 

3. Обласній державній адміністрації: 

 

3.1. Відповідно до пункту 13 рішення обласної ради від 16 травня           

2019 року № 25 невідкладно здійснити відповідні організаційно-правові заходи 

щодо припинення діяльності закладів охорони здоров'я в результаті їх 

реорганізації шляхом перетворення у комунальні некомерційні підприємства; 
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3.2. Відповідно до пункту 14 рішення обласної ради від 16 травня           

2019 року № 25 підготувати та внести на розгляд чергової сесії обласної ради 

питання про: 

затвердження статутів закладів охорони здоров'я Миколаївської обласної 

ради, що утворюються на підставі цього рішення; 

утворення статутних капіталів закладів охорони здоров'я Миколаївської 

обласної ради, що утворюються на підставі цього рішення, з наданням переліків 

майна, яке пропонується включити до статутних капіталів, з їх балансовою 

вартістю на останню звітну дату та інших документів відповідно до чинного 

законодавства України. 

Надати пояснювальну записку з прогнозованим аналізом наслідків 

реорганізації обласних закладів охорони здоров'я Миколаївської області для 

населення, обласного бюджету тощо. 

 

4. Обласній державній адміністрації тримати на контролі стан виконання 

рішення обласної ради від 16 травня 2019 року № 25 «Про припинення 

діяльності закладів охорони здоров'я Миколаївської обласної ради в результаті 

реорганізації шляхом перетворення у комунальні некомерційні підприємства».  

 

 5. Внести на сесію обласної ради проект Звернення депутатів 

Миколаївської обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України щодо продовження у 2020 році фінансування закладів охорони 

здоров’я області за рахунок коштів медичної субвенції. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                       М. ЛУЧНИЙ 
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ПРОЕКТ 

З В Е Р Н Е Н Н Я 

депутатів Миколаївської обласної ради 

до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо продовження 

у 2020 році фінансування закладів охорони здоров’я області за рахунок 

коштів медичної субвенції 

 

 Депутати Миколаївської обласної ради стурбовані ситуацією, яка 

склалася з фінансуванням закладів охорони здоров’я у 2020 році. З 01 січня 

наступного року не передбачено видатків на утримання закладів/комунальних 

неприбуткових підприємств системи охорони здоров’я, що перебувають в 

комунальній власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 

області та забезпечують  вторинну (спеціалізовану) та третинну 

(високоспеціалізовану) медичну допомогу населенню, які до 31 грудня         

2019 року забезпечуються за рахунок медичної субвенції та додаткової дотації 

на здійснення переданих з державного бюджету видатків з утримання закладів 

охорони здоров’я у відповідності до статей 1034, 1036 Бюджетного кодексу 

України. 

Підписати договір з НСЗУ та приєднатися до програми медичних гарантій 

зможуть заклади, що діють у формі комунального некомерційного 

підприємства. Відповідно до законів України «Про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо удосконалення законодавства з питань 

діяльності закладів охорони здоров'я», «Про державні фінансові гарантії 

медичного обслуговування населення» здійснюється автономізація закладів 

охорони здоров'я, перетворення їх в комунальні некомерційні підприємства. В 

той же час, на законодавчому рівні не визначено перелік закладів охорони 

здоров'я, які не підлягають реорганізації в казенні підприємства та/або 

комунальні некомерційні підприємства. Не  визначено  умови  фінансування 

деяких закладів  охорони здоров'я (баз спеціального  медичного  постачання, 

центрів  здоров'я,  центрів  громадського здоров'я).  

 Станом на сьогодні реалізацію пілотного проекту «Безкоштовна 

діагностика», як підготовчого етапу для запровадження нової системи 

фінансування вторинного рівня, відтерміновано через технічну неготовність 

НСЗУ. З 1 січня 2020 року планується реалізація державних гарантій медичного 

обслуговування населення за програмою медичних гарантій для всіх видів 

медичної допомоги. Разом з тим,  не визначено детальний перелік послуг, що 

входять до державного гарантованого пакету медичної допомоги і підлягають 

оплаті з державного бюджету для закладів  охорони здоров'я вторинного рівня 

та екстреної медичної допомоги, принципи фінансування екстреної медичної 

допомоги. 

   Незрозуміло, чи буде НСЗУ фінансувати видатки на капітальні витрати, 

видатки на харчування та перебування у закладі пацієнтів. Джерела та обсяги 

фінансування перелічених видатків з урахуванням обмежених фінансових 

ресурсів Миколаївської області залишаються не з’ясованими. Невідомо, які 

саме клінічні випадки та у якому обсязі будуть профінансовані НСЗУ, з яких 
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джерел будуть фінансуватися обстеження призовників та приписників, 

виконання примусових заходів медичного характеру та запобіжних заходів у 

вигляді поміщення до психіатричного закладу тощо.  

 Також слід зазначити, що на даний час єдині тарифи на медичні послуги в 

межах програми медичних гарантій не прораховані та не затверджені 

Міністерством охорони здоров’я України.   

 Мережа закладів і установ охорони здоров'я обласного значення  

складається з 27 закладів (установ), які утримуються переважно за рахунок 

коштів медичної субвенції та додаткової дотації з державного бюджету і які, 

відповідно до чинного законодавства, необхідно реорганізувати до кінця 

поточного року. На підставі рішення сесії обласної ради від 16 травня            

2019 року розпочато реорганізацію в КНП 11 закладів охорони здоров’я 

Миколаївської обласної ради.  

Всього кошторисами обласних комунальних закладів охорони здоров’я  

затверджено на 2019 рік (з урахуванням змін) видатки у сумі 954,7 млн грн, у 

тому числі за рахунок обласного бюджету – 66,4 млн грн. 

Доходи обласного бюджету (без урахування міжбюджетних трансфертів) 

на 2019 рік складають 1111,3 млн грн. 

Однією із умов  укладання договору з НСЗУ є приєднання до електронної 

системи охорони здоров’я, що потребує обладнання робочого місця кожного 

лікаря комп’ютером з ліцензійним програмним забезпеченням та 

встановленням медичної інформаційної системи. За попередніми розрахунками, 

потреба в коштах на комп’ютеризацію складає близько 19,2 млн грн. Це сума, 

виділення якої неможливе в умовах обмежених фінансових можливостей 

обласного бюджету до закінчення 2019 року. 

На даний час ведеться робота по формуванню проекту обласного бюджету 

на 2020 рік, але через вищевказані причини немає можливості об’єктивно 

врахувати необхідні видатки для обласних закладів охорони здоров’я в 

обласному бюджеті.  

Для фінансування закладів в 2020 році передбачаються наступні джерела: 

кошти НСЗУ; 

кошти обласного бюджету; 

страхові виплати та кошти пацієнтів. 

Оскільки фінансові можливості обласного бюджету обмежені, система 

медичного страхування в Україні на даний час  не працює, а сума базового 

тарифу від НСЗУ не визначена існує ризик зменшення рівня оплати праці 

лікарів, і як наслідок, відтоку медичних кадрів.  

З огляду на викладене, враховуючи підвищену актуальність цього питання 

та соціальну напругу, що може виникнути на території Миколаївської області, 

ми, депутати Миколаївської обласної ради, звертаємося до Верховної Ради 

України, Кабінету Міністрів України з пропозицією продовжити надання 

медичної субвенції та дотації на утримання закладів охорони здоров’я до кінця 

2020 року, до врегулювання на державному рівні порушених питань.  



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 4 

 

 

Про створення на базі КП «КНП Вознесенська 

багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради 

реперфузійного центру та придбання ангіографу 

 

Розглянувши та обговоривши звернення Вознесенського госпітального 

округу та звернення депутатів Єланецької районної ради щодо створення на 

базі КП «КНП Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської 

ради реперфузійного центру та придбання ангіографу постійна комісія 

обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

 1. Підтримати звернення Вознесенського госпітального округу та 

звернення депутатів Єланецької районної ради щодо створення на базі         

КП «КНП Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської 

ради реперфузійного центру та придбання ангіографу. 

 

2. Рекомендувати обласній державній адміністрації вжити заходів щодо 

створення на базі КП «КНП Вознесенська багатопрофільна лікарня» 

Вознесенської міської ради реперфузійного центру та придбання ангіографу. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 5 

 

 

Про виділення коштів обласного бюджету на 

придбання двох дизельгенераторів для забезпечення 

автономного аварійного електропостачання КП «КНП 

Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської 

міської ради 

 

Розглянувши та обговоривши звернення головного лікаря КП «КНП 

Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради    

Красьохи В. щодо виділення коштів обласного бюджету на придбання двох 

дизельгенераторів для забезпечення автономного аварійного 

електропостачання постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

 1. Підтримати звернення головного лікаря КП «КНП Вознесенська 

багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради Красьохи В. щодо 

придбання двох дизельгенераторів для забезпечення автономного аварійного 

електропостачання. 

 

2. Рекомендувати обласній державній адміністрації вжити заходів щодо 

забезпечення автономного аварійного електропостачання КП «КНП 

Вознесенська багатопрофільна лікарня» Вознесенської міської ради, 

залучивши кошти бюджетів, які відповідно до розпорядження Кабінету 

Міністрів України від 04 липня 2018 року № 465-р входять до складу 

Вознесенського госпітального округу. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 6 

 

Про стан надання адресної грошової допомоги 

мешканцям Миколаївської області у 2019 році 

відповідно до пункту 20 заходів Комплексної  

програми соціального захисту населення «Турбота» 

на період до 2020 року 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації про стан надання адресної грошової 

допомоги мешканцям Миколаївської області у 2019 році відповідно до 

пункту 20 заходів Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до 2020 року постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 1. Інформацію департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації про стан надання адресної грошової допомоги 

мешканцям Миколаївської області у 2019 році відповідно до пункту 20 

заходів Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на 

період до 2020 року взяти до відома. 

2. Облдержадміністрації підготувати проект рішення обласної ради 

щодо внесення змін до Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до 2020 року в частині внесення змін до Порядку 

використання коштів, передбачених в обласному бюджеті для надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям Миколаївської області 

на обстеження та лікування дітей, зокрема: 

включити до складу Комісії з питань надання одноразової адресної 

грошової допомоги мешканцям Миколаївської області на лікування дітей у 

закладах охорони здоров'я Миколаївської області, інших областей та за 

кордоном депутатів обласної ради у кількості 2/3 від її загального складу; 

остаточне рішення про надання одноразової адресної грошової 

допомоги затверджується рішенням обласної ради. 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 7 

 

 

Про вирішення на конкурсній основі питання щодо 

фінансової підтримки громадських організацій, 

діяльність яких має соціальну спрямованість 

 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації про вирішення на конкурсній основі 

питання щодо фінансової підтримки громадських організацій, діяльність 

яких має соціальну спрямованість, постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

 1. Інформацію департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації про вирішення на конкурсній основі питання щодо 

фінансової підтримки громадських організацій, діяльність яких має соціальну 

спрямованість, взяти до відома. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 8 

 

 

Про відновлення фінансування Миколаївської обласної 

організації осіб з інвалідністю 

 

Розглянувши та обговоривши звернення громадської організації 

«Миколаївська обласна організація Всеукраїнської організації «Союз осіб з 

інвалідністю» щодо відновлення фінансування постійна комісія обласної 

ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

 1. Підтримати звернення громадської організації «Миколаївська обласна 

організація Всеукраїнської організації «Союз осіб з інвалідністю» щодо 

відновлення фінансування цієї організації. 

 

2. Рекомендувати обласній державній адміністрації невідкладно 

розглянути зазначене вище звернення по суті, вжити заходів щодо 

відновлення фінансування громадської організації «Миколаївська обласна 

організація Всеукраїнської організації «Союз осіб з інвалідністю» та про 

результати проінформувати заявника. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 9 

 

Про використання коштів обласного бюджету на 

придбання житла 

 

 

Розглянувши та обговоривши інформацію департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації про використання коштів обласного 

бюджету на придбання житла постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

 1. Інформацію департаменту соціального захисту населення 

облдержадміністрації про використання коштів обласного бюджету на 

придбання житла взяти до відома. 

 

2. Облдержадміністрації підготувати проект рішення обласної ради 

щодо внесення змін до Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до 2020 року в частині внесення змін до Порядку 

забезпечення житлом громадян та членів їх сімей, які потребують 

поліпшення житлових умов та перебувають на квартирному обліку, зокрема: 

включити до складу Комісії з питань забезпечення житлом громадян та 

членів їх сімей, які потребують поліпшення житлових умов та перебувають 

на квартирному обліку депутатів обласної ради у кількості 2/3 від її 

загального складу; 

остаточне рішення про забезпечення житлом громадян та членів їх 

сімей затверджується рішенням обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 10 

 

 

Про фінансування робіт по утепленню горищного 

перекриття будівлі лікувального корпусу № 2 

Казанківської центральної районної лікарні 

 

Розглянувши та обговоривши звернення Казанківської районної ради 

щодо фінансування робіт по утепленню горищного перекриття будівлі 

лікувального корпусу № 2 Казанківської центральної районної лікарні 

постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

 

  

 1. Підтримати звернення Казанківської районної ради щодо 

фінансування робіт по утепленню горищного перекриття будівлі 

лікувального корпусу № 2 Казанківської центральної районної лікарні. 

 

2. Рекомендувати обласній державній адміністрації невідкладно 

розглянути зазначене вище звернення по суті, вжити заходів щодо 

фінансування робіт по утепленню горищного перекриття будівлі 

лікувального корпусу № 2 Казанківської центральної районної лікарні та про 

результати проінформувати заявника. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 11 

 

 

Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році 

на вирішення нагальних проблем Миколаївської 

обласної лікарні відновного лікування Миколаївської 

обласної ради 

 

 

Розглянувши та обговоривши нагальні проблеми Миколаївської 

обласної лікарні відновного лікування Миколаївської обласної ради постійна 

комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

  

 

 1. Обласній державній адміністрації взяти на контроль та забезпечити 

фінансування з обласного бюджету у 2019 році на вирішення нагальних 

проблем Миколаївської обласної лікарні відновного лікування Миколаївської 

обласної ради, першочергово при підготовці проекту рішення обласної ради 

«Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на         

2019 рік» передбачивши такі кошти: 

 

 450,0 тис грн на установку захисту від блискавки котельної та головного 

корпусу лікарні на виконання Припису Головного управління державної 

служби України з надзвичайних ситуацій у Миколаївській області від            

24 червня    2019 року № 140 «Про усунення порушень вимог законодавства у 

сфері техногенної та пожежної безпеки»; 

 

 750,0 тис грн на реставрацію головного корпусу лікарні по вул. Велика 

Морська, 27 у м. Миколаєві виконання протиаварійних робіт підвальних 

приміщень залу гідропатії; 

 

 

 

 

 

 



2 

 

 6500,0 тис грн на проведення обстеження будівлі котельної лікарні: 

геодезія території лікарні, геологічне обстеження споруди та обладнання 

котельної, інструментальне обстеження будівлі котельної, обстеження 

будівлі та  обладнання котельної. Виготовлення робочого проекту. 

Виконання робіт згідно проекту. 

  

 2. Про виконання цих рекомендацій проінформувати постійну комісію 

обласної ради до 1 листопада 2019 року. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 12 

 

 

Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році 

на ремонт ліфту КНП «Новобузький районний центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Новобузької 

районної ради 

 

 

Розглянувши та обговоривши нагальні проблеми Миколаївської 

обласної лікарні відновного лікування Миколаївської обласної ради постійна 

комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

  

 

 1. Вважати таким, що потребує термінового вирішення питання щодо 

фінансування ремонту ліфту КНП «Новобузький районний центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Новобузької районної ради. 

 

 2. Обласній державній адміністрації вжити заходів щодо вирішення 

питання ремонту ліфту КНП «Новобузький районний центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Новобузької районної ради, при підготовці 

проекту рішення обласної ради «Про внесення змін до обласного бюджету 

Миколаївської області на 2019 рік» передбачивши кошти на ці цілі. 

 Про вирішення цього питання проінформувати постійну комісію 

обласної ради до 1 жовтня 2019 року. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 13 

 

 

Про виділення коштів обласного бюджету у 2019 році 

на реконструкцію приміщення дезинфекційної камери 

Миколаївського обласного клінічного госпіталю 

ветеранів війни Миколаївської обласної ради 

 

 

Розглянувши та обговоривши нагальні проблеми Миколаївського 

обласного клінічного госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради 

постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

  

 

 1. Вважати таким, що потребує термінового вирішення питання щодо 

реконструкції приміщення дезинфекційної камери Миколаївського обласного 

клінічного госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради. 

 

 2. Обласній державній адміністрації взяти на контроль та забезпечити 

фінансування з обласного бюджету у 2019 році на реконструкцію 

приміщення дезинфекційної камери Миколаївського обласного клінічного 

госпіталю ветеранів війни Миколаївської обласної ради. 

 Про вирішення цього питання проінформувати постійну комісію 

обласної ради до 1 жовтня 2019 року. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 



 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань соціальної політики, охорони здоров'я, материнства, 

дитинства, розвитку зон відпочинку та туризму 

 

Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 

 

29 серпня 2019 року Миколаїв № 14 

 

 

Про пропозиції до порядку денного наступної сесії 

обласної ради сьомого скликання 

 

 

Постійна комісія обласної ради 

 

 

ВИРІШИЛА: 

  

 

 1. Запропонувати голові обласної ради Москаленко В. включити до 

порядку денного наступної сесії обласної ради сьомого скликання такі 

питання: 

 про критичний стан автомобільних доріг загального користування 

державного та місцевого значення Миколаївської області; 

 про перегляд та уточнення обласного бюджету Миколаївської області на 

2019 рік; 

 про звіт обласної державної адміністрації про виконання заходів 

обласної Програми боротьби з онкологічними захворюваннями та 

продовження її строку дії на наступні роки; 

 про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної 

Ради України, Кабінету Міністрів України щодо продовження у 2020 році 

фінансування закладів охорони здоров’я області за рахунок коштів медичної 

субвенції. 

 

 

 

Голова постійної комісії обласної ради                    М. ЛУЧНИЙ 
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